
Uškodili jsme sami sobě. Rakouský bývalý
vicekancléř Heinz-Christian Strache
promluvil o tom, jak Evropě ublížily sankce
- CZ24 News | 12. prosince 2022

EU: Evropa byla oklamána slibem, že Rusko v důsledku sankcí padne na kolena, ale ve
skutečnosti uškodili Evropané sami sobě, prohlásil bývalý vicekancléř Rakouska Heinz-
Christian Strache.

„V poslední době jsme toho zažili hodně, procházíme sankcemi, které byly přijaty a oklamaly nás v
tom, že můžeme něco získat tím, že srazíme Rusko na kolena. Je to úplně jinak. Vidíme pozitivní
obchodní bilanci v Rusku, kde, pokud se budeme bavit o obchodu s ropou a plynem, tržby letos
vzrostly ze 100 miliard na 220 miliard… O nějakém ‚sražení Ruska na kolena‘ vůbec nemůže být
řeč,“ řekl Heinz-Christian Strache během včerejšího mítinku ve Vídni. Sputnik cituje jeho slova.

Účastníci akce požádali rakouskou vládu, aby změnila rozhodnutí o podpoře sankcí EU proti Rusku,
zachovala naprostou neutralitu republiky a vynaložila úsilí v boji proti nelegální migraci.

„Zažíváme újmu na sobě, Rakousko ublížilo samo sobě,“ řekl bývalý vicekancléř shromážděným
lidem na mítinku.

Ekonomické a sociální následky sankcí

Strache se domnívá, že kvůli růstu cen elektřiny, plynu a potravin mnozí lidé nevědí, jak budou moci
zabezpečit sebe během příštích měsíců. Zdůraznil, že experti varují před vlnou bankrotů v Rakousku
v březnu a dubnu.

„Tohle všechno je po čertech nebezpečné. Ohrožení blahobytu a následky sociální politiky v naší
zemi, kde je stále více lidí, kteří si nevědí rady, to vše může hrozit sociálním napětím, které si
nepřejeme, a všichni, kteří nesou politickou odpovědnost, musí tomu bránit,” zdůraznil politik.
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